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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 

Készült: a Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete székházának hivatalos helyiségében 

2019. április 06-án megtartott Küldöttközgyűlésen. 

 

Jelen vannak: A mellékelt Jelenléti ív szerint, valamint Dr. Fekete Zoltán Mezőkövesd 

város Polgármestere. 

 

1. Napirendi pont: 

 

Bukta László, az egyesület elnöke köszöntötte a Küldöttközgyűlésen megjelenteket, 

valamint megemlékezett az elhunytakról, majd megállapította, hogy 75 küldött jelent meg a 

110 főből, így a Küldöttközgyűlés határozatképes. Felkérte a Küldöttközgyűlést, válassza meg 

a levezető elnök személyét. Levezető elnöknek: Dr. Kertész Mátyást javasolta. A 

megjelentek részéről nem volt más javaslat. 

 

Határozat hozatal: 

 

K-1/2019.04.06. Határozat: 

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek levezető elnöknek Dr. Kertész Mátyást nyílt 

szavazással, egyhangú 75 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 

megválasztották. 

 

Bukta László elnök átadta a szót Dr. Kertész Mátyás levezető elnöknek. 

 

A jegyzőkönyvvezető és hitelesítők és a számláló bizottság személyeinek megválasztása: 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök felkérte a Küldöttközgyűlést, válassza meg a 

jegyzőkönyvvezető és a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. Jegyzőkönyvvezetőnek: Ölyüs 

Piroskát, hitelesítőknek: Deáki Imrénét, valamint a levezető elnök személyében Dr. 

Kertész Mátyást javasolta. A megjelentek részéről nem volt más javaslat. 

 

Határozat hozatal: 

 

K-2/2019.04.06. Határozat: 

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek jegyzőkönyv vezetőnek Ölyüs Piroskát, 

hitelesítőknek Deáki Imrénét és a levezető elnök Dr. Kertész Mátyást nyílt szavazással, 

egyhangú 75 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül megválasztották. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök felkérte a Küldöttközgyűlést, nyílt szavazással válassza 

meg a háromtagú Számláló Bizottságot. Számláló Bizottsági tagoknak – akik nyilatkozták, 

hogy megválasztást követően a bizalmat elfogadják - Pető Mátyásnét, Frank Tündét, 

valamint Varga Istvánnét javasolta. A megjelentek részéről nem volt más javaslat. 

 

Határozathozatal: 

 

K-3/2019.04.06. Határozat: 

A Küldöttközgyűlésen megjelent küldöttek Számláló Bizottsági tagoknak Pető 

Mátyásnét, Frank Tündét, valamint Varga Istvánnét nyílt szavazással, egyhangú 75 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül megválasztották. 
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Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök ismertette a napirendi pontokat: 

 

Napirendi pontok: 

 

1. A Küldöttközgyűlés megnyitása, határozatképesség megállapítása, 

jegyzőkönyvvezető, jegyzőkönyv hitelesítők, szavazatszámláló bizottság 

megválasztása. 

2. A Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete 2018. évi mérlegének, gazdasági, 

tevékenységi beszámolójának és közhasznúsági mellékletének bemutatása (Az írásos 

előterjesztés 2019. március 11-én kerül kiküldésre.) 
Szóbeli kiegészítés előterjesztője: Bukta László elnök, Monokiné Suhaj Viktória 

pénzügyi vezető, Kovács Henrietta szolgálat vezető Varga Istvánné klub vezető 

3. A Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete Felügyelő Bizottságának beszámolója 

Előterjesztő: Fügedi István FB. Elnök 

4. A mérleg, gazdasági és tevékenységi beszámoló, valamint a közhasznú melléklet 

vitája, majd szavazás az elfogadásról 
5. A Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete 2019. évi munkatervének, költségvetési 

tervének bemutatása, előterjesztése Előterjesztő: Bukta László elnök 

6. A tervezet megvitatása, elfogadása – szavazás 

7. Tisztségviselők választása titkos szavazással  
       Vezetőségi tag 1 fő Gáspár László lemondását követően,  

8. Indítványok javaslatok 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök felkérte a Küldöttközgyűlést, az írásban megküldött 

napirendi pontokhoz kiegészítő javaslatuk van-e? A Küldöttközgyűlés 

küldötteitől más napirendi pont javaslat nem érkezett. 
 

Határozathozatal: 

 

K-4/2019.04.06. Határozat:  

A Küldött Közgyűlésen a megjelent küldöttek a napirendi pontokat nyílt szavazással 

egyhangú 75 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták.  

 

2. Napirendi pont: 

 

Bukta László elnök megtartotta elnöki beszámolóját, ismertette a 2018. évben végzett 

közhasznú tevékenységet, értékelte az Egyesület éves munkáját. (Közhasznúsági beszámoló 

2018. mellékelve!) 

 

Szóbeli kiegészítésként röviden beszélt az egyesület 2018. évi munkájáról: 

- a települési csoportvezetők által végzett feladatokról; 

- a tagdíjfizetési morál romlásáról; 

- az egyesületnél történő foglalkoztatásról,  

- dicsérte az egyesületnél 14 éve működő Reuma klubot, akik minden városi 

megmozduláson aktívan jelen vannak, rendszeresen gyógytornákat, masszírozást 

tartanak; 

- beszélt az Egészségklub 40-45 fővel történő sikeres működéséről; 

- elmondta, hogy a Budapest Főváros Kormányhivatalához benyújtott sikeres 

pályázatnak köszönhetően a bértámogatással foglalkoztatottak léstszáma 2019. január 

1-től 19 főről 22 főre emelkedett; 
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- megemlítette, hogy a sikeresen működő Ifjúsági Csoport keretein belől 2018 őszétől 

szinte heti rendszerességgel megszervezik a „Kalandorok Társasjáték” 

összejöveteleket; 

- „Digitális szakadék csökkentése” program keretén belül képzéseket tartottak a 

dolgozóknak; 

- a folyamatos ellenőrzések pozitív tapasztalatairól, 

- kiemelte az esélyórák fontosságát a közvélemény formálásában, beszélt a program 

sikeres működéséről, egyben megköszönte a szervezőknek, résztvevőknek a 

közreműködést; 

- köszönetet mondott az egyesület dolgozóinak, közreműködőknek a megrendezett 

„Szünidőbúcsúztató”, valamint a 2018 évben Mezőcsáton megtartott „Őszköszöntő” 

rendezvény sikeréért; 

- elmondta, mennyire fontosak a fent felsorolt tevékenységek a közhasznúság 

feltételeinek való megfelelésben. 

 

Varga Istvánné, az Együtt Egymásért Reumaklub vezetője röviden beszámolt a klub 

működéséről, 2018 évi tevékenységéről és rendezvényeiről. 

 

Kovács Henrietta, a Kéz a Kézben Támogató Szolgálat vezetője számszerűsítve ismertette a 

szolgálat 2018 évi tevékenységét. 

 

Dr. Fekete Zoltán Polgármester Úr, az elnöki beszámolót követően szót kért. Köszöntötte a 

megjelenteket. Elmondta, hogy szinte minden évben megjelenik az Egyesület rendezvényein, 

és minden alkalommal megállapítja, milyen sokat jelent az összefogás, és mennyire 

odafigyelnek egymásra az Egyesület tagjai. Megemlítette, hogy Bukta László vezető 

egyénisége nagyrabecsülésre, tiszteletre és elismerésre méltó. Előbb elmondott érdemek miatt 

nagyon szívesen segít, amikor Elnök úr hozzá fordul segítségért. Kiemelte, hogy az Egyesület 

tevékenysége a közigazgatásban hiány területet pótol. Javasolta, hogy a rendezvényekre 

vegye igénybe az egyesület a Hungária rendezvénytermet, valamint a kirándulások 

szervezésénél számítsanak az Önkormányzat buszára. 

 

Monokiné Suhaj Viktória könyvelő ismertette az Egyesület 2018. évi közhasznúsági 

pénzügyi beszámolóját, a 2018. évi közhasznúsági mellékletet, a pénzügyi mérleget, 2018. 

éves gazdálkodását. (A beszámoló mellékelve). 

 

3. Napirendi pont: 

 

Fügedi István a Felügyelő Bizottság elnöke tájékoztatta a küldötteket a 2018. évi 

ellenőrzésekről, megtartotta beszámolóját. A Bizottság tagjai az ellenőrzések során 

megállapították, hogy az Egyesület pénzügyi gazdálkodása a jogszabályoknak megfelelő volt, 

a 2018. évi hatósági és más szervek által végzett pénzügyi és más területen történt 

ellenőrzések során mindent rendben találtak az ellenőrzést végzők. A Közhasznúsági 

beszámolót elfogadásra javasolta a Küldött közgyűlésnek. (A beszámoló mellékelve). 

 

4. Napirendi pont: 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök megkérte a jelenlevőket, hogy a beszámolókhoz 

véleményüket, javaslataikat mondják el. 

 

Székely József, a MEOSZ elnökségi tagja gratulált az elért eredményekhez. Néhány 

mondatban tájékoztatást adott az új gépkocsi szerzési lehetőség, az „AUTO+” konstrukció 

fontosabb jellemzőiről, kihangsúlyozta, hogy pályázat formájában kell benyújtani az FSZK 
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felé az igényeket. Külön felhívta a figyelmet, hogy minden pályázati kiírásnak maradéktalanul 

meg kell felelnie az igénylőknek. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök megköszönte a hozzászólásokat és egyben felkérte a 

Küldöttközgyűlést, fogadja el a közhasznúsági szóbeli beszámolót a hozzászólásokkal 

kiegészítve, a Küldöttközgyűlést szavazásra kérte fel. 

 

Határozathozatal: 

 

K-5/2019.04.06. Határozat: 

A Küldöttközgyűlésen megjelent küldöttek a 2018. évi közhasznú tevékenység Elnöki 

szöveges beszámolót, a „Kéz a Kézben” Támogató Szolgálat vezetőjének kiegészítő 

beszámolóját, a Reuma klub vezetőjének szóbeli kiegészítő beszámolóját, illetve a 

hozzászólásokkal kiegészített teljes beszámolót, nyílt szavazással, egyhangú 75 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök megköszönte az előzőben hozott határozatot és egyben 

felkérte a Küldöttközgyűlést fogadja el az előzetesen írásban megküldött Közhasznúsági 

Mellékletet a szóbeli tájékoztatással együtt. A Küldöttközgyűlést szavazásra kérte fel. 

 

Határozathozatal: 

 

K-6/2019.04.06. Határozat: 

A Küldöttközgyűlésen megjelent küldöttek az Egyesület 2018. évi közhasznúsági 

mellékletét a pénzügyi beszámolóját, pénzügyi mérlegét, a 2018. éves gazdálkodását, 

azok jelentését a szóbeli tájékoztatóval együtt, nyílt szavazással, egyhangú 75 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták.  

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök újból megköszönte a határozatot és egyben felkérte a 

Küldöttközgyűlést fogadja el az előzetesen írásban megküldött Felügyelő Bizottság 

beszámolóját a szóbeli kiegészítéssel együtt. A Küldöttközgyűlést szavazásra kérte fel. 

 

Határozathozatal: 

 

K-7/2019.04.06. Határozat:  

A Küldöttközgyűlésen megjelent küldöttek a Felügyelő Bizottság 2018. évről szóló 

beszámolóját, a szóbeli tájékoztatóval együtt, nyílt szavazással, egyhangú 75 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták. 

 

5. Napirendi pont: 

 

Bukta László elnök ismertette a Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete előzetesen írásban 

megküldött, 2019. évi gazdálkodásának költségvetés tervezetét. (A beszámoló mellékelve) 

Egyebek mellett kihangsúlyozta, hogy az előző évekhez hasonlóan nehéz olyan tervezetet 

készíteni, ami 100%-os hiszen a bevételek forrása továbbra is igen bizonytalan, ehhez 

viszonyítva a kiadások már sokkal jobban körvonalazhatóak.  

 

A megküldött anyaghoz szóbeli kiegészítésként a következőket mondta el:  

 

- köszöni a csoportvezetők hasznos munkáját, ismét hangsúlyozta: fontos feladat a tagsági 

díjak rendezése, melynek érdekében a csoportvezetőknek továbbra is hatékonyan kell 

fellépniük; 
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- kiemelte, hogy az Elnökségnek erősíteni kell az önkormányzatokkal való kapcsolatokat, fel 

kell keresni a hivatalokat a helyi csoportvezetőkkel közösen; 

- köszönte Korenné Orosz Edit 2018 I. félévi munkáját. 2018. II. félévtől a Támogató 

Szolgálat vezetését Kovács Henrietta végzi. Mindkettejük sikeres munkájának köszönhető, 

hogy az ellenőrzések ott sem találtak hibákat; 

- említette, hogy nehéz a folyamatosan változó törvényi elvárásoknak megfelelni, de bízik 

abban, hogy az Egyesület tudja tartani a lépést a kihívásokkal; 

 

6. Napirendi pont: 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök az előterjesztett költségvetéshez kért a küldöttektől 

hozzászólást kérdést.  

 

Mivel a küldöttektől nem érkezett kérdés, hozzászólás, felkérte a Küldöttközgyűlést fogadja el 

az előzetesen írásban megküldött 2019. évi költségvetés tervezetet az elnöki szóbeli 

kiegészítéssel együtt. A Küldöttközgyűlést szavazásra kérte fel. 

 

Határozathozatal: 

 

K-8/2019.04.06. Határozat:  

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek a 2019. évi költségvetés tervezetet az elnöki 

szóbeli tájékoztatóval együtt, nyílt szavazással, egyhangú 75 igen szavazattal, 

tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták 

 

7. Napirendi pont: 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök megköszönte a küldöttgyűlésnek a bizalmat és áttért a 7. 

napirendi pont megtárgyalására, Dr. Kertész Mátyás ismertette a jelölés és a választás 

rendjét, röviden tájékoztatta a küldötteket és egyúttal átadta a szót Deáki Imréné 

jelölőbizottság elnökének, aki bejelentette, hogy Gáspár László az egyesület vezetőségének 

tagja egészségi okokra való tekintettel lemondott. Bejelentést követően Dr. Kertész Mátyás 

levezető elnök, aki Gáspár László munkásságát megköszönve, azt méltatva, a bejelentés 

tudomásul vételét kérte a küldöttektől és egyben kérte a küldötteket határozzanak Gáspár 

László vezetőségi tag lemondásának elfogadásáról. 

 

Határozathozatal: 

 

K-9/2019.04.06. Határozat:  

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek Gáspár László lemondását, nyílt szavazással 

egyhangú 75 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadták.  

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök visszaadta a szót Deáki Imréné jelölőbizottság 

elnökének. A jelölő bizottság nevében Deáki Imréné ismételten köszönetét fejezte ki a 

lemondott Gáspár Lászlónak eddig végzett munkájáért, és egyben kívánt nagyon jó 

egészséget családjának is. A küldötteknek az új Vezetőség tagjának megválasztására tett 

javaslatot. Bejelentette, hogy a jelölőbizottság vezetőségi tagnak Golyha Csabát javasolja. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök röviden bemutatta Golyha Csaba a Küldöttközgyűlés 

résztvevőinek. Felkérte Golyha Csabát rövid személyes bemutatkozására. A bemutatkozást 

követően Golyha Csaba kinyilatkozta, hogy a jelölést elfogadja. Dr. Kertész Mátyás 

levezetőelnök javasolta a Küldöttközgyűlésnek Golyha Csaba jelölő listára való felkerülését. 
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Határozathozatal: 

 

K-10/2019.04.06. Határozat:  

A Küldött Közgyűlésen megjelent küldöttek nyílt szavazással egyhangú 75 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta Golyha Csaba listára való 

felkerülését.   

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök kérdésként tette fel: van-e más személyre javaslat? 

Más személyre javaslat nem érkezett.  
 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök tájékoztatta a Küldöttközgyűlést, vezetőségi tag 

megválasztására kerül sor titkos szavazással. Szavazólapok kiosztását követően, a zárt 

urnában összegyűjtött szavazatokkal a szavazatszámláló bizottság tagjai félrevonultak a 

szavazatok összeszámlálására. Szavazatszámláló bizottság munkájának befejezésével felkérte 

Dr. Kertész Mátyást, hogy ismertessék a szavazások eredményét. Ami az alábbiak szerint 

alakult: 

 

Pető Mátyásné, a szavazatszámláló bizottság elnöke tájékoztatta a Küldöttközgyűlést: a 

megjelent küldöttek száma 75, beérkezett érvényes szavazatok száma 75, ebből 

 

Vezetőségi tag pozícióra: 

- Golyha Csaba személyére 75 érvényes szavazat érkezett. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök gratulált a megválasztott tisztségviselőnek, megköszönte a 

küldöttgyűlésnek a megválasztott vezetőségi tagnak a bizalmat. 

 

Dr. Kertész Mátyás levezetőelnök a megválasztott tisztségviselőnek Golyha Csabának jó 

egészséget, jó munkát kívánt, majd áttért a nyolcadik napirendi pont egyebek, indítványok 

javaslatokra. 

 

Bukta László megköszönte a hozzászólásokat, valamint rövid tájékoztatást adott még a 

közlekedőképesség minősítéssel kapcsolatosan. Ezt követően megkérdezte, van-e még 

valakinek kérdése, javaslata. 

 

Miután indítvány, javaslat nem volt, megköszönte a megjelenteknek a figyelmét, türelmét. 

Megköszönte a 2018. évi munkát, mindenkinek jó egészséget kívánt, a Küldöttközgyűlést 

bezárta. 

 

K.m.f. 

 

 

 

 ………………………..……………….. …………………………………… 

 Dr. Kertész Mátyás Ölyüs Piroska 

 levezetőelnök jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

…………………….……………… 

Deáki Imréné 

hitelesítő 


